

濱華中學

2024 年初三畢業考時間表

2024 Junior 3 Graduation Examination Schedule

日期 Date	科目 Subject		考試時間 Exam time	
25/9 (三) WED	历史 History	試卷一：選擇題	7:40am-8:30am	50 分鐘
		試卷二：作答题	8:55am-10:05am	1 小時 10 分鐘
	数学 Mathematics	試卷一：選擇題	10:45am-12:05pm	1 小時 20 分鐘
		試卷二：作答题	12:30pm-2:10pm	1 小時 40 分鐘
26/9 (四) THU	华文 Chinese	試卷一：写作	7:40am-9:25am	1 小時 45 分鐘
		試卷二：语文测验	9:50am-11:20am	1 小時 30 分鐘
	地理 Geography	試卷一：選擇題	12:00pm-1:00pm	1 小時
		試卷二：作答题	1:25pm-2:45pm	1 小時 20 分鐘
27/9 (五) FRI	马来西亚文 Bahasa Malaysia	試卷一：Kertas 1	7:40am-9:25am	1 小時 45 分鐘
		試卷二：Kertas 2	9:50am-11:05am	1 小時 15 分鐘
	科学 Science	試卷一：選擇題	11:45am-12:55pm	1 小時 10 分鐘
		試卷二：作答题	1:20pm-2:40pm	1 小時 20 分鐘
30/9 (一) MON	英文 English	試卷一：Paper 1	7:40am-9:25am	1 小時 45 分鐘
		試卷二：Paper 2	9:50am-11:10am	1 小時 20 分鐘
	美术 Arts	試卷一：選擇題	11:50am-12:20pm	30 分鐘
		試卷二：静物素描	12:45pm-3:15pm	2 小時 30 分鐘

备注 Remark:

- 24/9 (二) 放学后班务时间排考场。
24/9 (Tuesday) 3:10pm starts cleaning and setting up examination room.
- 試卷一和試卷二之間均有 25 分鐘的暫停時間，當試卷一收齊後，考生可留在考場。考前 5 分鐘，全體考生就座。
There is a 25 minutes rest time between paper 1 and paper 2 of each subject. Candidates are allowed to stay at respective classes when paper 1 are collected. 5 minutes before the exam start, candidates must be ready in the respective classes.
- 所有試卷在考試時間內，考生不可提早交卷離開考場（美術試卷二除外）。
Candidates are **NOT ALLOWED** to submit answer sheets before the exam time ends or leave the exam room early (Except: Arts Paper 2).
- 若考生上廁所，需交卷後才可上廁所（美術試卷二除外）。考試開始 30 分鐘內、考試結束前 15 分鐘，考生不得交卷上廁所。美術試卷二考試進行時，考生可在無需交卷的情況下上廁所。
Candidates must complete and hand in their answer sheets before going to the washroom during the exam (Except: Arts Paper 2). Toilets are not allowed 30 minutes before the start of the test and 15 minutes before the end of the exam. During Arts Paper 2, candidates may go to the washroom without hand in their answer sheets.
- 美術試卷二考試開始 1 小時 30 分鐘內、考試結束前 15 分鐘，學生不得提早交卷，其餘時間考生可提早交卷離開考場。
During Arts Paper 2, candidates are **NOT ALLOWED** to submit answer sheets 90 minutes before the start of the exam and 15 minutes before the end of the exam. Except during this period, candidates can hand in answer sheets and leave the exam room in advance.
- 初三畢業考考試時間將不以學校的鈴聲為根據。
The exam time of the Junior 3 Graduation Examination does not follow the school bell.
- 考生需攜帶正本身份證，考試進行時將身份證置放於桌上左上角。
Candidates must present the original IC and place it on the top left corner of the table.
- 缺席考試的學生，務必於返校當天到教務處填寫缺考表格，並附上相關正本證明文件（病假單 / 醫生證明函 / 新冠病毒檢測報告 / 死亡證書副本）。
Students who are absent from the examination must visit the Academic Affairs Office on the day of their return to school to complete an absenteeism form and provide relevant original supporting documents (sick leave certificate / doctor's note / COVID-19 test report / copy of death certificate).
- 凡在考試期間因確診新冠病毒的學生，務必到診所進行 RTK 檢測，並將檢測報告交至教務處。若無醫生的檢測報告，該考生的缺考科目將不進行分數調整。
Students who are diagnosed with COVID-19 during the examination period must undergo RTK testing at the clinic and submit the test report to the Academic Affairs Office. If there is no doctor's test report, the scores for the missed exam subjects of the student will not be adjusted.
- 學校考試期間學生不得申請特假參加校外考試（如鋼琴考試、芭蕾舞考試等）或申請調整學校考試時間以遷就其校外考試。
During the school exam period, students are **NOT ALLOWED** to apply for special leave or request for change of date for external exams such as piano examination, ballet examination, etc.
- 科任老師的試卷須於 2/9 前交給科組長審閱；科組長於 6/9 前交給教務處審閱及印刷；影印室暫停印刷測驗、學習單日期：6/9 至 12/9；考試分數輸入截止日期為 15/10。
Final exam paper submission date: for respective leader review and approval before or on 2/9; for Academic Affairs Department approval and printing on or before 6/9. Deadline for final exam mark and total score entry on 15/10. Photocopy service will stop service on 6/9 until 12/9.